
 

 
 
 
 
 

 

Dagsorden og referat skolebestyrelsesmøde 
Kl. 18.00-21.00 

20. november 2024 
Mødeleder: Nicolai 
Referent: Signe  
Punktform: 
Orientering: O 
Debat:          D 
Beslutning    B 
 

 Estimeret 
tid 

 Indhold/emne: Referat 

0 10 OD Rundvisning i hallen og ”det løse”        

1 5 DB Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2 15 DB Opsamling fra sidste møde  
 
Trafik 
Forespørgsel fra Elevrådet om Mobiltelefon i 
Frikvarter og Føtex.  
 
 

Tigervejs krydset er på 
færdigt, eller? 
SK beder som en status 
på projektet. 
 
Mobiltelefon, der er en 
tydelig struktur i skole 
og SFO. SB ønsker ikke 
at åbne op for 
yderligere brug af 
mobiltelefoner på 
Asgård Skole. 
 
Adgang til Ølby 
Centeret for 9. klasse, 
SB-ønsker give adgang 
igen frem til 
vinterferien. SB ønsker 
ikke overtrædelse af 
ordningen af de få, skal 
medføre kollektive 
staffe.  



 

Men at de elever der 
ikke kan administrere 
udgangen udelukkes fra   
ordningen. 
 
Ordningen kan sluttes, 
hvis der er for mange 
overtrædelser. 
 
Der følges op på næste 
møde 
 

3 10 OD Nyt fra elevrådet Elevrådet ønsker sofaer 
i mørke farver til 
udskolingen til fx at 
læse i – brug af sko i 
møblerne? 
 
Toiletterne er klamme, 
dette skyldes brugerne 
af toiletterne – 
elevrådet har svært ved 
at se hvordan 
”udsmykning” af 
toiletterne skal kunne 
afhjælpe dette. 
 
Det kan overvejes at 
lave pige og drenge 
toiletter på 
udskolingen. 
 

4 25 ODB Status på økonomi 
Obs periode-ansættelse af vikar 
(Bilag) 

Gennemgang af status 
på økonomi. 
 
Skole: 
 
SB stiller spørgsmål om 
fastansættelse af faste 
vikarer på skolen? 
Skolens vikarbudget vil 
kunne række til 2 
fuldtidsansatte vikarer, 
dette vil dog ikke kunne 
dække skolens 



 

vikarbehov, som på 
særlige dage, har et 
behov for 5-7 vikarer på 
samme tidspunkt. 
 
Indkøb; sofaer til 
udskoling og 
mellemtrin. Taburetter 
til musik. Bordfodbold 
til udskolingen. 
 
Aktivitets konti 
forventes at være 
forbrugt inden nytår. 
Der afholdes et budget 
møde med alle 
repræsentanter, hvor 
alle kan byde ind med 
ønsker, udover det som 
eget fagbudget kan 
række til. 
 
Læringscenter posten 
indeholder bl.a.: 
taskebøger, 
biblioteksbøger og 
materialer til Maker-
space. 
 
Åben-skole: 
lejrskolebudgettet 
overføres til 2025. Åben 
skole budgettet er 
selvstændigt på ca. kr. 
140.000. 
 
Køgepakke; De fleste af 
skolens digitale 
læremidler, skolen 
tilkøber supplements 
læremidler. 
 
SB ønsker at sende et 
signal om at der er 
vigtigt at der er et tæt 



 

samarbejde med det 
lokale erhvervsliv. 
 
 
SFO: 
 
Aktiviteter:  
Der forventes at blive 
brugt 200.000 på 
cykler/moon-cars.  
 
Bordtennis bord til 
klubben. 
 
Renovering af køkken i 
klubben (ETK) – 
skabene er vasket i 
stykker. 
 
Lagerne fyldes op med 
materialer. 
 
Hvad ønsker bruger-
rådet i klubben? 
 

5 15 ODB Revidering af principperne 
Hvor langt er vi – hvad er næste skridt? 
 

Der nedsættes et 
udvalg til at gennemse 
de eksisterende 
principper + udarbejde 
et manglende princip 
(princip for elevernes 
udvikling i skolens 
faglige og sociale 
fællesskaber) 
 
SB ønsker at det 
fremadrettet fremgår af 
principperne, hvad der 
er skolens, elevernes og 
forældrenes ansvar. 
 
Udvalg: 3 eller 4 
forældrerepræsentante
r + en 
ledelsesrepræsentant. 



 

 
Udvalget nedsættes og 
giver en status på næst 
kommende SB-møde. 
 
 

6 10 ODB Evaluering af mødet med 
kontaktforældrene 
Hvad bør gentages/ændres? 
Hvor ofte skal møderne holdes? 
Nyt dialogforum for kontaktforældre – 
ledelsen præsenterer forslag 

SB synes det var en god 
aften.  
God oplægsholder, 
sjovt og provokerende. 
 
Der kom også noget 
konstruktivt, ud af 
gruppearbejdet. 
 
God form for afholdelse 
af denne type af møde. 
 
SB starter et 
dialogforum/blog med 
kontaktforældre på 
www.askplc.dk. 
 
Sitet skal benyttes til 
udveksling af gode ideer 
på tværs. 
 
 
Bruger af sitet: 
formandskabet+ 
kontaktforældre. 
 
Hvor ofte skal møderne 
holdes? En gang i 
efteråret medio 
november. (efter 
efterårsferien) 
 
Elevrådet inviteres til 
mødet. 
 
Godt med forplejning 
på mødet 
 
 

http://www.askplc.dk/


 

 

7 5 OD Orientering om fælles 
skolebestyrelsesmøde i Højelse 

Mødet udsættes til 
næste gang 

8 15 ODB Sund skolemad 
Skolebestyrelsen har fået henvendelse fra 
udbyder af sund skolemad. 
Hvad er rammen? 
Skal vi iværksætte tilbuddet? 

Hastrup skole har en 
madordning, denne 
udbyder har tilbudt at 
Asgård Skole at blive en 
del af sund skolemad. 
 
Aflevering af mad i 
flamingokasser på 
skolens kontor, som 
afhentes af eleverne. 
 
SB arbejder videre med 
løsningen. 
 
Udfordring med app- 
løsningen – måske? 
 
Madkulturen har lavet 
en oversigt over alle 
madløsninger for alle 
skoler i landet 
(Yvette/Ako) 
 
Mettes ”Det luksuriøse 
køkken” inviteres til 
næste møde og laver et 
oplæg om indhold og 
pris for hendes løsning 
fra 18-18.30  
15 pers. Torsdag den 
16.1.25 (Yvette laver 
aftalen) 
 
Det kan overvejes om 
ordningen skal 
begrænses til visse 
årgange? 
 
SP kontakter Havdrup 
Skole, og hører deres 
erfaringer med 
ordningen. 



 

 
Ledelsen kontakter 
Hastrup/Ellemarken og 
hører om deres 
erfaringer med 
ordningen. 
 

9 10 ODB Evaluering af ”Åbent Hus” 
Er konceptet som det skal være? 
Er der noget, vi skal indføre eller udelade ifht 
nuværende koncept? 
Er en time nok/SB-ressourcer? 

”Åbent Hus” kommer 
fremadrettet til at  
være en invitation til at 
se skolen. 
 
Invitationen skal 
henvende sig til især 
børnene og der skal 
indtænkes aktiviteter til 
børnene. 
 
Mødet kan afkortes til 
en time. 
 
Rundvisning og 
indledende møde. 
 
Tydelig skiltning af 
klasserne/SFO.  
 
Der opleves en del 
forvirring af de 
besøgende. 
 
Der skal beskrives et 
tydeligt koncept for 
mødet. 
 
Der nedsættes et 
udvalg, som 
præsenterer konceptet 
for SB. 
 
SK indkalder udvalget. 
 

10 10  Nyt fra SFO Lukkedage ønskes 
placeret fredag den 
27.12 og 30.12 – 



 

forventningen er der vil 
være færreste børn de 
to dage. SB godkender 
dagene. 
 
Klubmåling, 128 bruger. 
Der er foretaget måling 
på 100 børn/unge og 94 
børn/unge har svaret på 
målingen. 
 
Resultatet fra målingen 
blev gennemgået. Især 
brugen af/fraværet 
mobiltelefoner er 
tankevækkende. 
 
Klubben er i gang med 
at nærstuderer 
resultaterne, især er 
børnene/unge glade for 
at få noget at spise i 
sfo/klub. 
 
Målingen udsendes 
med referatet.   
 
 
 

11 20 O Meddelelser 
● Ledelsen – herunder orientering om 

løfteevne ifht. Ceposundersøgelse, 
genoptagelse af arbejdet med 
værdigrundlag (fællesskaber på tværs 
årgange?) og proces for åbning af 
hallen for udskolingselever i et til to 
ugentlige frikvarterer i 
vinterhalvåret? 
 

Andre 

Skolen indskriver 
mange nye elever til 
Asgård Skole. 
Indskrivningen til de 
kommende 
børnehaveklasser er i 
fuld gang. Skolen 
forventer, at der bliver 
opstart af tre klasser for 
de kommende 
børnehaveklasser. 
 
Høringssvar: SB 
indstiller til nye 
tildelings model. 
 



 

Der har været afholdt 
møde med Jobplaneten. 
Der kan oprettes job til 
54 kr/timen, 
aldersgruppen er 13-16 
år, ideer til jobs: 
bogopsætter, 
nøglebærer, 
maduddeling mm. 
 
Eleverne skal ansøge 
jobbet og skrive 
ansøgninger eller de 
kan ”udpeges” til 
jobbet. 
 
SB/elevrådet orienteres 
om jobopslaget. 
 
PU (pædagogisk udvalg) 
sætter sammen med 
ledelsen gang i en 
værdiarbejdet på 
skole/SFO og vil gerne 
præsentere oplægget 
på et kommende SB- 
møde. 
 
Link: 
https://cepos.dk/artikle
r/hvor-dygtige-er-
skolerne-i-din-
kommune-til-at-
forbedre-elevernes-
faglige-niveau-se-listen-
her/ 
 

11 10 OD Evt. Der slås to stillinger op, 
en i klub og SFO1. 
 
 
 
 

12 20 O Lukket møde  
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